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Protokół Nr 54/2021 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 7 września 2021 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu:  

1. Szulc Igor – Przewodniczący komisji  

2. Szczęsna Ilona – członek komisji  

3. Świerkowski Marek – członek komisji  

Nieobecni usprawiedliwieni: 

1. Wronecki Tomasz – Zastępca przewodniczącego komisji  

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna – Skarbnik Gminy 

4. Modrzejewski Ryszard –  Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji 

w Dąbrowie Biskupiej 

5. Jankowska Honorata – młodszy referent ds. księgowości 

6. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy  

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.  

2. Analiza kosztów i wydatków Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Dąbrowie Biskupiej w dobie pandemii za I półrocze 2021 roku oraz plany na 

II półrocze 2021 r. 

3. Kontrola produkcji wody i opłat za wodę i ścieki za I półrocze 2021r. 

4. Kontrola ściągalności należności za wodę i ścieki za I półrocze 2021 roku. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zakończenie.  

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji.  

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc o godzinie 09:00 otworzył 

posiedzenie Komisji, a następnie powitał członków komisji, Przewodniczącą Rady Gminy, 

Wójta Gminy, Dyrektora GOKSiR oraz pracowników urzędu gminy.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu.  
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Ad. 2. Analiza kosztów i wydatków Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Dąbrowie Biskupiej w dobie pandemii za I półrocze 2021 roku oraz plany na II półrocze 

2021 r. 

Pan Ryszard Modrzejewski – przedstawił powyższy temat. 

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Radny Marek Świerkowski – Jak będzie wyglądała organizacja zajęć dla dzieci - chodzi o kurs 

tańca? Czy instruktorowi płaci się za godzinę?  

Pan Ryszard Modrzejewski – Płacimy za godzinę, jednak z góry za cały miesiąc. 

Wójt Gminy – Czy wiemy ilu jest chętnych? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Nie, ponieważ to będzie pierwsze spotkanie po wakacjach. 

Radny Igor Szulc – Czy rodzice coś dopłacają do tego kursu? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Tak. Jednak jest to niewielka kwota. Pozostałą część dopłaca 

GOKSiR 

Radna Wiesława Posadzy – Czy wystarczy dotacji do końca roku, ponieważ widać, że 

wynagrodzenia to dość duża kwota? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Mam nadzieję, że wystarczy. Powinniśmy powoli zacząć myśleć 

o doposażeniu GOKSiR w dobry sprzęt nagłaśniający i oświetleniowy, żeby nie płacić firmie 

przy każdej imprezie.  

Radny Igor Szulc – Jaki to jest koszt? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Myślę, że ok 20 000,00 zł na oświetlenie i tyle samo na 

nagłośnienie. 

Radny Igor Szulc – Czy obsada pracowników jest wystarczająca? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Tak. 

Nie było więcej pytań do przedstawionych materiałów. 

Ad. 3. Kontrola produkcji wody i opłat za wodę i ścieki za I półrocze 2021r. 

Pani Honorata Jankowska oraz Pani Anna Kuberska – przedstawiły materiały dotyczące 

powyższego tematu, przygotowane przez pracownika przebywającego na urlopie. 

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Radny Marek Świerkowski – Jaka wychodzi kwota strat? 

Pani Honorata Jankowska – Jest to ok. 58 tyś zł.  

Radny Marek Świerkowski – Dosyć duże wychodzą te straty. 

Radny Igor Szulc – Porównując adekwatnie I półrocze 2020 roku, to widać, że sytuacja 

poprawiła się.  

Komisja sformułowała następujący wniosek: 
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Zaproszenie na kolejne posiedzenie komisji Pana Dariusza Litwińskiego – technologa ds. 

wody i oczyszczalni ścieków.  

Nie było więcej pytań do przedstawionych materiałów. 

Ad.4. Kontrola ściągalności należności za wodę i ścieki za I półrocze 2021 roku. 

Pani Honorata Jankowska – przedstawiła powyższy temat. 

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Radny Marek Świerkowski – Czy gmina podejmuje próby porozumienia się z mieszkańcami, 

którym grozi odcięcie dostawy wody? 

Pani Honorata Jankowska – Oczywiście, że dzwonię, jednak niektórzy mieszkańcy nie 

wykazują chęci współpracy. Mamy też takie prawo, że wystarczy wpłata np. niewielkiej 

kwoty, która powoduje brak możliwości odcięcia dostawy wody.  

Ad. 5. Sprawy bieżące. 

Radna Wiesława Posadzy – Przedstawiła pisma z dnia 3 września 2021r. od księdza z Parafii 

Pieranie dotyczące prośby o dotację celową na dofinansowanie remontu – fragmentu 

pokrycia dachowego świątyni pierańskiej oraz usuwania odpadów z parafialnej nekropolii. 

Radna Ilona Szczęsna – Poinformowała, że dzieci mają problem dostać się do szkoły 

w Inowrocławiu, ponieważ jeden z przewoźników, który wjeżdżał do wsi Ośniszczewo wycofał 

swoje kursy.  

Wójt Gminy – Będę na ten temat rozmawiał na najbliższym spotkaniu w Starostwie 

Powiatowym w Inowrocławiu.  

Ad. 6. Zakończenie.  

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie.  

Dąbrowa Biskupia, dnia 7 września 2021 r. , godz. 12:30  

Protokółowała:   Prowadzący posiedzenie  

Monika Wochna    Igor Szulc  


